
Pressemeddelelse:  

Tak for oplysninger om hvide skærme på blomstrende kæmpe bjørneklo 

 
 

I tidsrummet fra 25.06 til 10.07 er der kommet 17 henvendelser om hvide skærme på 

blomstrende kæmpe-bjørneklo. 

Agenda 21's Bjørneklogruppe siger hermed Tak for disse input og den udviste interesse for 
sagen. 

Der vil i lang tid være behov for bekæmpelse af den invasive plante, men indtrykket i gruppen 

er, at antallet af "aktive" lokaliteter er blevet mindre. 

 

 

  
Vedhæftede to foto viser, hvordan en stor plante tæt på banetraceet for Lille Nord endte sine 

dage. 
 

En samlet registrant for 2012 gældende for Helsingør Kommune forventes at foreligge i 

oktober måned, når "sæsonen" er slut. 

 

Mogens Aarsleff Hansen 


